
 

 

Poročilo nadzornega odbora DNS za leto 2022 

 

Seja nadzornega odbora DNS je bila 30. marca 2023, ob 11.00 v 

prostorih DNS, Vošnjakova 8, v Ljubljani. Na seji sta bila prisotna Meta 

Verbič in Miran Korošec, Andrej Bedek pa je sodeloval po zoomu. Na 

ZOOMU se je NO pridružila predsednica DNS Petra Lesjak Tušek, na 

seji pa je bila prisotna tudi Anastazia Stepić. 

Nadzorni odbor v sestavi Meta Verbič, Miran Korošec in Andrej Bedek je 

pregledal podatke iz bilance stanja in finančno poročilo za leto 2022, 

dokumenta, s katerima se je že predhodno seznanil upravni odbor 

društva.  

 

Ugotovitve NO: 

1. NO je pri pregledu prihodkov in odhodkov ugotovil, da je društvo lani 

ustvarilo 163.509,00 EUR  prihodkov in imelo po odštetju donacije STA v 

višini 112.580,00 za 160.186,00 EUR dejanskih stroškov, kar pomeni, da 

je leto končalo z minimalnim presežkom 3.322,00EUR.  

2. V nadaljevanju je NO tako kot lani  pri pripravi poročila za leto 2022  

primerjal samo nekaj številk: 

- V primerjavi z letom 2021 je bilo v letu 2022 bistveno višji priliv 

projektnih sredstev. Leta 2021 nekaj več kot 53.000 EUR, v letu pa 2022 

pa nekaj več kot 94.200 EUR. NO lahko samo pohvali vodstvo DNS, tudi 

generalno sekretarko in skrbnico članstva, za takšen dvig.  

- Pri članarini pa je trend rahlo obrnjen navzdol. Leta 2021 47.230 EUR, 

leta 2022 pa 46.558,00 EUR. Razlika sicer ni velika (672,00 EUR), pa 

vendar moramo biti pozorni in sproti spremljati plačevanje članarine, pa 



 

 

tudi vzroke zakaj pride do negativnega trenda (izstopi, smrt, bolezen ...). 

- Akcija Za obstanek – STA se je v letu 2022 iztekla, kar dokazuje tudi 

postavka v rubriki donacije in darila v višini 112.580,00 EUR, ki jih je 

DNS v skladu z dogovorom nakazalo STA v letu 2022. 

- Referendumska kampanja za Zakon o RTV: Po rezultatih referenduma 

je bila celovita kampanja izredno uspešna. NO ocenjuje, da je bil finančni 

vložek v kampanjo v višini 2.427,00 EUR, ki je bil pokrit s sredstvi iz 

članarine – projektna so namreč strogo namenska – vsekakor dobro 

naložen in v dobrobit javnega zavoda in vseh zaposlenih v njem pa tudi 

za slovensko družbo. Priča pa smo, da se bitka nadaljuje in NO vsekakor 

pozdravlja odzivanje društva na aktualno dogajanje v zvezi z zakonom. 

3. Tudi pregled posameznih stroškovnih postavk kaže, da je društvo lani 

prilagajalo poslovanje finančnim razmeram ter da je mogoče nekatere 

višje stroške pripisati vsesplošnim podražitvam doma in v svetu in se jim 

kljub racionalnemu poslovanju društva ni bilo moč izogniti. 

4. NO predlaga, da skupščina sprejme poročilo, saj pri njegovi pripravi ni 

zaznal morebitnih pomanjkljivosti ali kršitev. Nasprotno. Društvo posluje 

transparentno, gospodarno ravna s sredstvi v skladu s predpisi in zakoni. 

Prav je, da na tem mestu še enkrat rečemo hvala vsem, ki si skozi vse 

leto prizadevajo, da novinarstvo, kljub vsem težavam novinarskega 

poklica še živi.   
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